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Gjester  

Tre minutter  

Annet Merete F. Sundgaard og Svein Bergum representerer klubben på et 
medlemsseminar på Rudshøgda lørdag 20. oktober. 

Hovedtema Hvordan har Lillehammer Vandrehjem blitt et vandrehjem i verdensklasse? 

Foredragsholder Geir Evensen, Tone Alterskjær 

Kort om foredraget Vert ved Lillehammer Vandrehjem, Geir Evensen fortalte om historien til 
vandrehjemmet. Det ble bygget til OL i 1994. Selv begynte Evensen ved 
vandrehjemmet i 2006. I 2007 ble det kåret til Europas beste vandrehjem. I juni i 
fjor var det på 3 plass i verden. Målingene foretas ved at man måler gjestenes 
tilbakemeldinger. Evensen mente at en god seng og en god frokost er sentralt. 
Det viktigste er kanskje likevel at man er til stede og er vertskap. 
Etter den siste ombyggingen og oppussingen fremstår vandrehjemmet med 
svært høy standard og det man gjør har ført til at man har en beleggsprosent på 
65 gjennom hele året. Vandrehjemmet har nå 34 rom og 92 senger. 
Salgs- og markedsansvarlig i Norske Vandrehjem, Tone Alterskjær orienterte litt 
om kjeden og om trafikken. I år har det vært litt færre utlendinger, noe som 
sannsynligvis har sammenheng med de økonomiske vanskelige tidene i Europa. 
25 % av gjestedøgnene ved Norske vandrehjem på landsbasis er norske. 
Alterskjær orienterte også om kafeen, som har blitt utsmykket og utstyrt i 
samarbeid med lokalt næringsliv i Lillehammer. 

Referent Arnt Sveen 

 


